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VERSLAG 55 

60 

1. Opening en vaststelling agenda
COR-vicevoorzitter Grassiani opent de vergadering en zal deze OV voorzitten, omdat COR-
voorzitter Van der Pol online deelneemt aan de OV. Zij heet iedereen van harte welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Instemmingsverzoek incidentenbeleid 
- In aanwezigheid van Karin Walstra-Timmermans

Mevrouw Walstra-Timmermans stelt zich kort voor. Zij is beleidsmedewerker Integrale Veiligheid  65 
bij de UvA sinds februari 2021. Haar belangrijkste portefeuille is arbeidsveiligheid en het beleid dat 
nu ter instemming voorligt is een belangrijk onderdeel van haar portefeuille.  

Na de voorstelronde geeft zij een korte presentatie over het instemmingsverzoek incidenten-
beleid. Het instemmingsverzoek betreft een wijziging van het Incidentenbeleid van de UvA/HvA uit 
2015. De nieuwe versie heeft twee belangrijke wijzigingen en deze betreffen opschaling en werk-70 
wijze. Het onderdeel ‘crisissituaties/bedreigende situaties’, maken geen onderdeel meer uit van het 
beleid, want daar is de crisiswijzer voor in de plaats gekomen. Mevrouw Walstra-Timmermans gaat 
tijdens haar presentatie vervolgens gedetailleerd in op het begrip incident en wat daar onder wordt 
verstaan. Ook vermeldt zij hierbij dat de focus van het nieuwe beleid is gericht op ‘het melden, het 
registreren en het onderzoeken van incidenten’. Hiervoor is een heel werkproces uitgeschreven. Het 75 
jaarverslag Incidenten van de Arbodienst en de decentrale voortgangsrapportages Arbo en Veilig-
heid, maken daar onderdeel van uit. Zij benadrukt dat het onderzoeken van incidenten en de achter-
liggende oorzaken van de incidenten van belang zijn, omdat het bijdraagt aan het voorkomen van 
herhaling en daarmee de veiligheid verbetert. Preventie is essentieel. 
 Mevrouw Walstra-Timmermans geeft aan dat er in het jaar 2022 voor een tweede maal een 80 
jaarverslag wordt gepubliceerd over incidenten en de meldingen daarvan. In het beleid zijn succes-
factoren uitgeschreven en deze zijn als volgt: 
- het veilig kunnen melden van een incident;
- communicatie: een communicatieplan koppelen aan het nieuwe beleid;
- incidentenonderzoek. 85 
Het CvB, leidinggevenden, de Arbocoördinator, de Bedrijfshulpverlening, HRM, Facility Services, 
Beveiliging, studenten en medewerkers zijn betrokken geweest bij het opstellen van dit nieuwe be-
leid. Momenteel worden ook stappen gemaakt met betrekking tot de implementatie van dit nieuwe 
beleid. Op dit gebied wordt samengewerkt met functioneel beheer. Er wordt bijvoorbeeld bekeken of 
het registratieformulier van Planon verbeterd kan worden. 90 

COR-raadslid Donner vraagt of dit nieuwe beleid alleen voor de UvA bestemd is, omdat het 
nieuwe beleid wel wordt ondersteund door de gecombineerde diensten. Hij wil weten op welke 
wijze de incidenten van de HvA en de UvA gewaardeerd gaan worden. Mevrouw Timmermans-
Walstra antwoordt dat het systeem van het melden van incidenten niet is veranderd. Zowel de HvA-
medewerkers als de UvA- medewerkers, melden in hetzelfde incidentenregistratiesysteem. De Ar-95 
bocoördinatoren van de HvA ‘liften’ mee op de gekozen werkwijze van de arbocoördinatoren van de 
UvA. Op het moment dat een HvA-incident plaats vindt zullen de HvA-arbocoördinatoren dat inci-
dent ook onderzoeken en daarbij worden ook aanpassingen gedaan in Planon. 

COR-raadslid Sanders wil weten of het nieuwe beleid ook van toepassing is op de BHV-oe-
feningen. COR-raadslid Torenvliet vult hierbij aan dat hij regelmatig signaleert dat de BHV onder-100 
bezet is en hij vraagt zich af of dat punt van aandacht ook onder het nieuwe Incidentenbeleid valt. 
Mevrouw Walstra-Timmermans antwoordt dat de BHV buiten de scope van het Incidentenbeleid 
valt. Zij geeft aan dat verschillende stakeholders, waaronder de BHV, de Arbodienst, periodiek inter-
collegiaal overleg hebben om ervaringen uit te wisselen en om te spreken over de incidenten die 
hebben plaatsgevonden. COR-raadslid Donner meent dat het genoemde punt van aandacht over een 105 
onderbezette BHV wel indirect van invloed kan zijn op het Incidentenbeleid. De BHV-ers zijn na-
melijk de personen die in eerste instantie meldingen moeten rapporteren. Op het moment dat de 
BHV onderbezet is geven de geregistreerde meldingen geen correcte weergave meer van het aantal 
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incidenten. Mevrouw Walstra-Timmermans deelt deze genoemde zwakke schakel. Tegelijkertijd 
geeft ze aan dat het communicatieplan onder meer bedoeld is om de meldingsbereidheid te stimule-110 
ren. 

COR-raadslid Van Tubergen merkt op dat hij het onderdeel ‘water’ als incidentenbron mist 
in het instemmingverzoek. Water-incidenten treden regelmatig op en hij zou daarom graag zien dat 
deze incidentenbron ook wordt opgenomen in de nieuwe versie. Mevrouw Timmermans-Walstra 
antwoordt dat zij deze bron ook zal toevoegen aan het document. Hierbij geeft ze aan dat het onder-115 
deel water wel is ondervangen in de verschillende meldingsformulieren. 

COR-raadslid Naaraat merkt op dat het incidentenbeleid van de ACTA-niet is opgenomen in 
de documenten, omdat deze onder het incidentenbeleid van de VU valt. Hij geeft aan dat dit een punt 
van aandacht is, omdat het er nu op lijkt alsof er geen incidenten bij de ACTA zijn. CvB-lid Lintsen 
legt uit dat de cijfers van de incidenten bij de ACTA wel bekend zijn, maar dat deze cijfers te vinden 120 
zijn in de rapportages van de VU. Mevrouw Timmermans-Walstra stelt voor het genoemde punt van 
aandacht op te nemen als afbakening. 

COR-vicevoorzitter Grassiani merkt op dat het de reikwijdte van het document over sociale 
veiligheid haar niet duidelijk is. Dat komt wellicht doordat de nieuwe regelingen over sociale veilig-
heid, de ombudsfunctionaris en de vertrouwenspersoon die onlangs zijn vastgesteld nadrukkelijk 125 
worden benoemd, terwijl incidenten op dit gebied eigenlijk niet onder het voorliggende beleid val-
len. Zij vraagt of in het document deze reikwijdte preciezer kan worden geformuleerd. COR-raadslid 
Kjos vult hierbij aan dat het zou helpen als deze onderwerpen en de reikwijdte in het begin van do-
cument helder worden geformuleerd in plaats van achter in het document als enkel een ‘bijlage’. 
 COR-raadslid Donner wil weten wat de reikwijdte van het incidentenbeleid is met betrek-130 
king tot incidenten die thuis plaatsvinden. Hij noemt als voorbeeld internetondersteuning en stroom-
voorzieningen die in de straat uitvallen waardoor thuis het werk niet gedaan kan worden. Hij vraagt 
of dat iets is wat onder de aandacht van het nieuwe incidentenbeleid geplaatst moet worden of wordt 
momenteel de rapportage van de pilot afgewacht die dit jaar op dit gebied speelt. En zal vervolgens 
worden beoordeeld of het incidentenbeleid op dit punt aangepast moet worden. 135 

Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat momenteel ervaring wordt opgedaan met betrek-
king tot de handreiking hybride werken. Het is zaak te onderzoeken waar de grenzen liggen als het 
gaat om incidenten die thuis plaatsvinden en die vallen binnen de reikwijdte van het incidentenbe-
leid. UvA-laptops vallen onder het domein ‘UvA-eigendom’ en daar is beleid voor aanwezig. CvB-
lid Lintsen voegt hieraan toe dat de verantwoordelijkheid van de UvA met betrekking tot de thuis-140 
werkplek nog nadere definiëring vergt. 

COR-vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat het onderwerp verder wordt besproken in GV-verband 
en dankt mevrouw Walstra-Timmermans voor haar deelname aan de OV. 

145 
Mevrouw Karen Walstra-Timmermans verlaat de OV om 09:30. 

3. Mededelingen

CvB 150 
• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de NS vandaag staakt en mogelijk ook volgende

week. Op de dagen dat de staking plaatsvindt, vervalt de aanwezigheidsplicht voor studen-
ten. Medewerkers die afhankelijk zijn van het reizen met de trein en geen werkzaamheden
op locatie hebben, wordt aangeraden vanuit huis te werken.

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat eerder met het DB is gesproken over betrokken-155 
heid van de COR bij aanbestedingstrajecten. Tijdens dat overleg is afgesproken dat het CvB
op korte termijn een memo zal opstellen over dit onderwerp. (Actiepunt CvB)

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat of. dr. J.A. (Hans) Romijn, voormalig bestuurs-
voorzitter Amsterdam UMC en voormalig decaan van de Faculteit der Geneeskunde van de
UvA, 1 juli 2022 is gestart als interim-decaan bij de ACTA. Hij zal onder meer inzetten op160 
transparantie en openheid. Hij krijgt daarbij ondersteuning van Leon van der Zanden, de
nieuwe adviseur strategie en governance van de ACTA.
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• CvB-lid Lintsen deelt mee dat de huidige leverancier onverwacht het gas-contract met de
UvA heeft opgezegd De UvA heeft vrij snel een nieuw contract kunnen afsluiten  met de le-
verancier die al stroom levert aan de universiteit. CvB-lid Lintsen geeft aan dat de komende165 
tijd rekening gehouden moet worden met forse prijsstijgingen. Deze prijsstijgingen zouden
ook het geval zijn bij de vorige leverancier. De UvA zal om deze reden de maatregelen om
energie te besparen continueren en versnellen.  Voorbeelden hiervan zijn het versneld van
het gas halen van gebouwen en de verwarming in de gebouwen 2 graden lager zetten.
Raadslid Kjos vraagt concreet wat twee graden lager oplevert. CvB-lid Lintsen antwoordt170 
dat de thermostaat twee graden lager zetten een besparing van ongeveer 6% in de kosten op-
levert.

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat het Ministerie- van OC&W een sectorplan Co-
ronamaatregelen heeft opgesteld en aan de universiteiten heeft gevraagd om met een eigen
invulling hiervoor te komen in overleg met de medezeggenschap. Het gaat om maatregelen175 
voor verschillende scenario’s van opleving van de pandemie. Het CvB verwacht het plan
voor de UvA aan het eind van deze maand te kunnen delen met de COR en CSR.

• Collegevoorzitter Ten Dam doet enkele mededelingen over studentenvereniging
A.S.C./A.V.S.V. In 2021 heeft de UvA deze studentenvereniging sancties opgelegd van-
wege ernstige incidenten die in die zomer tijdens de kennismakingstijd hebben plaatsgevon-180 
den. Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee naar aanleiding van de recente incidenten die af-
gelopen zomer binnen de vereniging hebben plaats gevonden, dat de UvA dit beleid van de
opgelegde sancties continueert.

COR 
• COR-vicevoorzitter Grassiani dankt het CvB, namens COR-voorzitter Van der Pol voor de185 

mooie opening van het academische jaar. Hij was daarbij.
• COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat het antwoord op de vraag over een ‘evaluatie

van de Coronaperiode’, vrij onbevredigend voor de COR was, omdat als antwoord werd ge-
geven dat de evaluatie niet wordt gedaan. Bestuurssecretaris Herweijer vult aan dat er wel
regelmatig tussentijds geëvalueerd is, om ‘lessons learned’ te identificeren. Collegevoorzit-190 
ter Ten Dam geeft hierbij aan dat deze ‘lessons learned’ zullen worden meegenomen in het
eerder genoemde sectorplan Corona. Goed om de vraag van de evaluatie te parkeren totdat
het sectorplan gereed is.

• COR-vicevoorzitter Grassiani vraagt wanneer de COR een officiële reactie van het CvB zal
ontvangen op de gezamenlijke brief van de COR en de OR-VU over ‘Een korter academisch195 
jaar’. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het College in de veronderstelling was dat
de bespreking van dit onderwerp tijdens de vorige OV voldoende was. Uiteraard kan voor
een schriftelijke reactie worden gezorgd (Actiepunt CvB).

• Verschillende COR-raadsleden stellen vragen naar aanleiding van een recent verschenen co-
lumn in de Folia van de decaan van FMG.200 

4. Vaststelling verslagen:

OV205 d.d. 10-06-2022 
205 

Tekstueel: 
p. 3, regel 143, er staat AISEC, maar dat moet EBEC zijn, (Ethische Commissie Economie en Be-
drijfskunde)

N.a.v. de actiepunten OV205 d.d. 10-06-2022 210 
De Actiepunten worden behandeld in het verslag d.d. OV206 d.d. 01-07-2022 

Het verslag d.d. 10-06-2022 205-OV wordt gewijzigd vastgesteld. 

OV206 d.d. 01-07-2022 215 
Tekstueel: 
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p. 3, regel 141: COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat in deze zin wordt gesproken over de re-
gistratie van verlofuren.  Hier moet worden duidelijk gemaakt dat het de registratie van verlofuren
van promovendi betreft.

220 
N.a.v. de actiepunten OV205 d.d. 10-06-2022
CvB

• Inzake de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke
diensten UvA HvA: De COR heeft op d.d. 15-07-2022 een reactie ontvangen van het CvB
en dit document is met de COR gedeeld. CvB-lid Lintsen bevestigt dit. Afgehandeld.225 

• Inzake het instemmingsverzoek Risico-inventarisatie en -Evaluatie instrument (RI&E)
Decentraal beleid Arbozorg: De door de COR voorgestelde wijzigingen zijn verwerkt in
het document. Het gewijzigde document heeft de COR ontvangen. Afgehandeld.

• Inzake het project digitaal toetsen: de COR heeft een aantal vragen gesteld. Er is contact
geweest met de projectmanager en de voorzitter van de COR. De COR pakt dit verder op230 
met de betrokken Commissie O&O en de Commissie PIG en de projectmanager. Afgehan-
deld

COR 
• Inzake het instemmingsverzoek RI&E Werkplek en Werkomgeving: In de OV is afge-

stemd dat de COR op korte termijn een reactie zal geven op de antwoorden en het is de in-235 
steek dat het dossier voor het zomerreces kan worden afgerond (Actiepunt COR). De COR
heeft d.d. 1 juli 2022 ingestemd. Afgehandeld

• COR-voorzitter Van der Pol antwoordt dat de COR signalen binnenkrijgt dat er uren ver-
dwijnen. Afgestemd wordt dat dit onderwerp verlofuren en overuren na het zomerreces con-
creter wordt gemaakt en vervolgens wordt opgepakt (Actiepunt COR). In de OV is bespro-240 
ken dat het DB het vraagstuk helder zal formuleren en zal delen met het CvB (Actiepunt
DB COR). Aanhouden.

Het verslag d.d. 01-07-2022 206-OV wordt gewijzigd vastgesteld. 
245 

5. Flexstuderen
Collegevoorzitter Ten Dam geeft een update over de deelname van de UvA aan de Pilot flexstude-
ren. De pilot was een succes ondanks dat het maximaal aantal deelnemers van 1000 niet is bereikt.
De doelstellingen zijn behaald en de studenten die hebben deelgenomen aan deze pilot zijn over het
algemeen positief. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat als het flexstuderen voor grote groepen 250 
studenten structureel zou worden ingevoerd, grote investeringen noodzakelijk zijn in sytemen, per-
sonele lasten, informatievoorziening en vooral op het gebied van onderwijs. Collegevoorzitter Ten 
Dam stelt hierbij ook de vraag ‘in welk mate aan de cohortvorming van een opleiding wordt bijge-
dragen als het flexstuderen structureel zal worden ingevoerd.’ CvB-lid Lintsen bevestigt deze punten 
van aandacht. Hij stelt hierbij de vraag ‘in hoeverre een universiteit de gelegenheid zou moeten bie-255 
den aan studenten om hun eigen curriculum samen te stellen.’ Het antwoord op deze vraag is niet 
eenvoudig, omdat het maken van een dergelijke aanpassing ten behoeve van het flexstuderen grote 
impact zal hebben op de roostering, de inzet van docenten en andere zaken. Op dit moment inves-
teert het CvB sterk in het verbeteren van de onderwijslogistiek. Het invoeren van het flexstuderen 
zou daarbovenop een nog grotere investering vergen en dat zijn zaken waar momenteel goed over 260 
wordt nagedacht. 

COR-Vicevoorzitter Grassiani wil weten waarom het maximum van het aantal deelnemers 
niet is bereikt. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het aan opleidingen zelf werd overgelaten 
om wel of niet mee te doen aan deze pilot. COR-raadslid Van Woerden geeft aan dat hij met betrek-
king tot de pilot flexstuderen het idee heeft dat voornamelijk masterstudenten die bijna klaar zijn 265 
met hun studie hieraan zouden willen deelnemen. Zij hoeven vaak nog maar een paar vakken te doen 
om te kunnen afstuderen en dan is flexstuderen aantrekkelijker dan voor een heel jaar collegegeld 
betalen. Hij maakt hierbij een vergelijking met contractstudenten en signaleert niet een groot ver-
schil in relatie tot de pilot. 
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Collegevoorzitter Ten Dam herkent dit fenomeen voor een deel. Een van de ervaringen die men met 270 
de pilot wilde onderzoeken, is welke groep studenten interesse voor flexstuderen zouden hebben. 
COR-raadslid Dankers voegt hier aan toe dat de aanmeldingsdatum (april/mei) om te kunnen deelne-
men aan flexstuderen ook bepalend is voor de populariteit van de pilot. In april/mei weten veel stu-
denten nog niet of zij herkansingen zullen hebben. De aanmeldingsdatum verder in het jaar plaatsen 
maakt dit anders. 275 
COR-vicevoorzitter Grassiani vraagt wat de vervolgstappen zijn. Collegevoorzitter Ten Dam ant-
woordt dat de pilot loopt via het Ministerie van OC&W. COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat 
de afgelopen jaren een ontwikkeling gaande is waarbij studenten de ruimte krijgen om ‘vrij los te 
studeren’, door bijvoorbeeld het aanbod van minors. Door deze tendens zijn er juist plannen gemaakt 
om meer structuur en cohortvorming te bewerkstelligen in het eerste, tweede en het derde jaar van de 280 
bachelor. Hij legt uit dat het flexstuderen haaks staat op deze ontwikkeling. COR-vicevoorzitter 
Grassiani bevestigt deze ontwikkeling en geeft aan dat de COR graag betrokken blijft bij dit dossier. 

6. Jaarverslag Vertrouwenspersonen
COR-raadslid Hille geeft aan dat de Commissie HRM het jaarverslag Vertrouwenspersonen met in-285 
teresse heeft gelezen. Wat als eerste opvalt is dat het begrip loopbaanobstructie in het jaarverslag 
ontbreekt. De medezeggenschap heeft eerder in besprekingen en adviezen aangegeven het begrip 
loopbaanobstructie heel belangrijk te vinden. De COR ziet graag dat het begrip wordt opgenomen in 
het verslag. Daarnaast is het van belang om ook meer aandacht te besteden aan de periode nadat een 
dossier is afgerond, bijvoorbeeld dat een check wordt gedaan ‘of alles goed gaat’ 290 

Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het een goed idee is om deze genoemde punten 
van aandacht door te geven aan de onlangs aangestelde Coördinator Vertrouwenspersonen. 

Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat de COR recent met de Ombudsfunctionaris, mevrouw 
mr. S. (Samera) Ouchene heeft gesproken over de laatste stand van zaken. Zij kondigt aan dat bin-
nenkort ook een afspraak met de Coördinator Vertrouwenspersonen zal worden ingepland. 295 

7. Start academisch jaar
- Bespreking stand van zaken t.a.v.:

Studentenaantallen 300 
COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat de COR via verschillende nieuwskanalen heeft meege-
kregen dat de UvA zich recent heeft uitgesproken maatregelen te willen nemen om de toestroom van 
internationale studenten te kunnen beheersen. Zij geeft dat de Minister van OC&W de UvA op dit 
punt in een debat in de Tweede Kamer heeft teruggefloten. Collegevoorzitter Ten Dam legt gedetail-
leerd de stand van zaken uit en deze komt er feitelijk op neer dat momenteel door de UvA wordt on-305 
derzocht wat binnen de kaders van de wet mogelijk is op dit gebied. Het staat vast dat er beter geba-
lanceerd moet kunnen worden tussen de instroom van internationale en Nederlandse studenten. 

Huisvesting van (buitenlandse) studenten 
CvB-lid Lintsen kaart twee problemen aan die het College nauwlettend volgt sinds de start van het 310 
academische jaar. Een belangrijk punt van zorg betreft een groep (internationale) studenten die zich 
afgelopen zomer heeft ingeschreven voor een opleiding aan de UvA, maar geen kamer heeft kunnen 
bemachtigen. Een volledig beeld van deze groep heeft het College niet. Wel heeft het College van 
studieadviseurs, decanen en de organisatie van de introductieweek de indruk gekregen dat dit een 
kleine groep betreft. 315 

Een ander punt van zorg is een groep 2dejaars internationale studenten die tijdens hun 1e jaar 
aan een tijdelijke kamer is geholpen en in hun 2de jaar gedwongen wordt deze kamer te verlaten voor 
een nieuwe lichting 1ejaars studenten. Het College krijgt voor het eerst signalen binnen dat het voor 
deze groep moeilijk is om een kamer te vinden. Voor deze groep heeft het College momenteel nog 
geen oplossing. CvB-lid Lintsen geeft aan dat hij hoopt dat deze groep zich ook meldt, zodat samen 320 
naar een constructieve oplossing gezocht kan worden. Hij geeft aan dat hij over deze zorgelijke ont-
wikkelingen ook contact heeft met de wethouder van Volkshuisvesting van Amsterdam. 
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COR-vicevoorzitter Grassiani feliciteert het CvB met het recent gerealiseerde UvA-Gebouw 
Plot V, nu dit operationeel is. Zij vraagt of er momenteel sprake is van knelpunten op het gebied van 
huisvesting. CvB-lid Lintsen dankt de COR voor de felicitaties en antwoordt dat zijn huidige beeld 325 
is dat de huisvesting op dit moment goed loopt, en dat komt met name door het feit dat het CvB in-
zet op ad hoc oplossingen, indien zich problemen mochten voordoen. COR-raadslid Kjos merkt op 
dat een eerder door COR-raadslid Van Tubergen geopperd idee om meer ruimte te creëren, in de 
praktijk goed heeft uitgewerkt. Op een locatie bij de rechtenfaculteit zijn gangpaden versmald om 
grotere werkgroep ruimtes te creëren en dat is gezien de huidige tijd heel waardevol. CvB-lid Lint-330 
sen vult hierbij aan dat Facility Services met betrekking tot dit soort initiatieven heel hard heeft ge-
werkt om alles op tijd gereed te hebben voor het nieuwe academische jaar. Ook de complimenten 
daar voor namens het CvB. 

8. Rondvraag 335 
COR-raadslid Van Woerden kondigt aan dat er vervolgafspraken over het docentenbeleid worden 
ingepland, met het CvB, de COR en de UCLO, het z.g. tripartiete-overleg. Dit betreft afstemming 
over de implementatie. 

COR-raadslid Van Houwelingen heeft vragen over het ‘taartpuntenmodel’ in relatie tot de 
toekenning van onderwijszaken per opleiding. CvB-lid Lintsen antwoordt dat in het kader van het 340 
programma Onderwijslogistiek ook wordt gekeken naar dit model 

COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat hij heeft vernomen dat de inbedding van de Ad-
viescommissie die zal gaan adviseren over ‘klachten’ van docenten rondom de implementatie van 
het docentenbeleid in een vergevorderd stadium is. De COR kijkt daar naar uit. 

 COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat zij een vraag heeft over de berekening 345 
van uren, met betrekking tot het docentenbeleid, het gaat hier om scholarly development’. College-
voorzitter Ten Dam geeft aan dat dit een goed punt is om te bespreken tijdens het eerder genoemde 
tripartiete-overleg. 

COR-raadslid Sanders vraagt aandacht voor de financiering van collegegeld door studenten. 
Een recent krantenartikel suggereert dat de oorsprong hiervan niet altijd even transparant is. Afge-350 
stemd is dat zij het artikel eerst zal delen met het COR voordat hier verder over wordt gesproken. 

COR-voorzitter Van der Pol en COR-raadslid Van Tubergen complimenteren COR-vice-
voorzitter Grassiani met het voorzitten van deze OV. 

COR-vicevoorzitter Grassiani dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:47 uur. 
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De 208e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 28 oktober 2022 
09:00-11:00 uur, hybride 

Openstaande actiepunten n.a.v.: 

OV 205 d.d. 10-06-2022 
COR 

• COR-voorzitter Van der Pol antwoordt dat de COR signalen binnenkrijgt dat er uren verdwijnen. Afgestemd
wordt dat dit onderwerp verlofuren en overuren na het zomerreces concreter wordt gemaakt en wordt opge-
pakt (Actiepunt COR).

OV 207 d.d. 09-09-2022 
CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat eerder met het DB is gesproken over betrokkenheid van de COR bij
aanbestedingstrajecten. Tijdens dat overleg is afgesproken dat het CvB op korte termijn een memo zal opstel-
len over dit onderwerp (Actiepunt CvB)

• COR-vicevoorzitter Grassiani vraagt wanneer de COR een officiële reactie van het CvB zal ontvangen op de
gezamenlijke brief van de COR en de OR-VU over ‘Een korter academisch jaar’. Collegevoorzitter Ten Dam
antwoordt dat het College in de veronderstelling was dat de bespreking van dit onderwerp tijdens de vorige
OV voldoende was. Uiteraard kan voor een schriftelijke reactie worden gezorgd (Actiepunt CvB).
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